
Mededeling wethouder Molema inzake compensatie omwonenden Stadspark 
  
Geachte leden van de raad, 
  
In het politiek vragenuur van 21 juni jl. heb ik u geïnformeerd over ons collegebesluit waarmee we 
tijdens de concerten van Rammstein tijdelijk een hogere geluidsnorm toe konden staan (103 dB i.p.v. 
100 dB). 
Daarbij is aangegeven dat het college voornemens is om omwonenden met de meeste overlast 
passende compensatie te bieden. Enerzijds omdat we de geluidsnorm verhoogden en anderzijds 
omdat we dit laat hebben gecommuniceerd richting de omgeving. 
Nu blijkt dat het lastig is om op huishouden-niveau te bepalen hoe groot de overlast is geweest. Het 
beeld van de overlast en meldingen is ook diffuus, omdat de eerste dag vooral het gebied ten oosten 
van het Stadspark de show kon horen en de tweede dag het gebied ten westen en zuiden. Overigens 
blijkt uit metingen dat tijdens beide avonden de verhoogde normen niet zijn overschreden. Het 
geluid was wel regelmatig boven de 70dba (reguliere gevelnorm), maar de 79dba (tijdelijk 
toegestane gevelnorm) is niet overschreden.  
We hebben daarom het voornemen om iets terug te doen op buurtniveau. We zullen hierover na de 
zomervakantie in contact treden met de buurt/wijkverenigingen rondom het Evenemententerrein 
Stadspark. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Manouska Molema 
Wethouder 
 


